



NOTULEN

Algemene ledenvergadering 16 november 2023 Kantine SVVN

Aanwezig:	Van de 112 leden hebben zich er 25 voorafgaand aan de vergadering afgemeld. Verder hebben er 68 de presentielijst ondertekend, waaronder het voltallige bestuur. De presentielijst van deze vergadering is in het archief van de secretaris geplaatst.
------------------	--

1. Opening en mededelingen

De voorzitter opent de vergadering en bedankt SVVN voor de hartelijke ontvangst met cake. In het bijzonder heet hij de aanwezige ereleden Jan Oonk en Geert Slatius welkom en de leden van verdienste Harry Hakvoort en Kees Ouwerkerk. Er zijn geen mededelingen.

2. Vaststelling agenda

Bij agendapunt 4h komt het onderdeel van de ledenraadpleging over het rankingsysteem te vervallen. Het bestuur gaat dit onderwerp eerst voorleggen aan de technische commissie. De agenda wordt gewijzigd vastgesteld.

3. Ingekomen stukken

Van de NBB hebben we een viertal "Certificaat Meesterpunten" ontvangen. Deze certificaten worden uitgedeeld aan Gerard Peters, Janny Voerknecht, René Thung en Paul Verhoeven.

Er zijn verder geen ingekomen stukken die van belang zijn om met de leden te delen.

4. Ter kennisname:

a. Algemene inleiding van de voorzitter

Het seizoen 2022-2023 was het eerste normale seizoen na corona. Het ledenaantal was na de coronatijd flink gedaald, maar dankzij de instroom van cursisten kwamen er gelukkig ook weer leden bij. We naderden de 100 leden, maar hebben er nu gelukkig weer 112. We zijn blij met deze kentering. Het onderstreept des te meer nog maar eens het belang van het aanbieden van bridgecursussen.

De hoge gemiddelde leeftijd van de leden vindt het bestuur zorgelijk. Mede omdat we als club best wel veel vrijwilligers nodig hebben en de oudere leden vaak minder inzetbaar zijn als vrijwilliger. We vragen best wel veel van onze vrijwilligers en zijn daar heel dankbaar voor. Aan de andere kant zien we al een jaar een openstaande vacature binnen het bestuur. We zijn dringend verlegen om een vijfde bestuurslid. We doen daarom dan ook een oproep aan de leden om zich te melden voor informatie bij het bestuur.

Promotie van de club is belangrijk voor ons bestaan. We zijn dan ook blij dat Theo Muller dit het afgelopen seizoen voortvarend heeft opgepakt met meer promotie in verschillende blaadjes.

Aan het einde van het seizoen 2022-2023 (tijdens de zomerdrive) werd duidelijk dat we na 1 juli 2023 niet meer van Het Centrum gebruik konden maken. Dat was eerst behoorlijk schrikken en daarna hebben we veel moeite gedaan om vervangende ruimte te vinden. We zijn SVVN heel dankbaar voor de ruimte en gastvrijheid.

Soms moesten we als bestuur snel beslissingen nemen. In die gevallen hadden we dan geen tijd om de leden hierover te raadplegen. Een voorbeeld daarvan was de

barbezetting op de nieuwe locatie. Wij vertrouwen op uw toestemming in deze. Daar zijn we immers bestuur voor.

b. Jubileum 50 jaar bridgeclub Nijverdal-Hellendoorn

Vijftig jaar geleden is de voorloper van onze club, Bridgeclub Reggedal, opgericht. Inmiddels hebben we een nieuwe club door het samengaan van BC Reggedal en BS Sans Fumer en beginnen we opnieuw te tellen.

Maar binnen onze club is er nog één lid van 50 jaar geleden, namelijk Inge Thung. Dat vinden we heel bijzonder. Daarom krijgt ze van ons een bloemetje.

c. Huldiging kampioenen

De kampioenen van seizoen 2022-2023 van de dinsdagavond worden gehuldigd. Dat zijn Ine Brands en Jan Oonk. Zij krijgen als wisseltrofee een beeld van een kleine korhoen en allebei een fles wijn.

Overigens was het echtpaar Van Eijk tweede en het paar Margriet Valeton en Lies van Zuidam derde. Pieter van der Veen en Paul Verhoeven waren slemkampioen.

Helaas is het de wedstrijdleiding niet gelukt om de kampioenen van de donderdagavond uit het rankingsysteem te halen. Volgend jaar is dit zeker een punt van aandacht.

d. Dankjeweltrofee

Sinds vorig jaar kennen we een dankjeweltrofee voor de inzet van vrijwilligers. Echtpaar Van Agthoven werd daarmee als eerste bedankt. Omdat het een wisseltrofee is, hebben ze de trofee weer moeten inleveren.

De trofee gaat dit jaar naar Pieter van der Veen en José Eijsvogels voor al het werk dat ze steken in het geven van bridgecursussen. Pieter krijgt de trofee en José een bloemetje. (Halverwege het jaar moet Pieter de trofee doorgeven aan José.) Pieter neemt even het woord en bedankt ook de andere vrijwilligers die zich hebben ingezet voor de cursus (Loek 't Hart, Willem van Coeverden, Thea Harmeling, Marry en Huib Daane en Karin Harting).

e. Bedanken (assistent) wedstrijdleiders

Het bestuur bedankt Simon Damsma, Tineke van der Haar, Wiep de Jong, Joke Otten en Jan Steenstra voor het leiden van de competitieavonden. Tanja Bakker en Karin Harting worden bedankt voor de wedstrijdleiding van de zomerdrive 2023. Zij krijgen allemaal een fles met inhoud als bedankje.

f. Bedanken barpersoneel

Lisette Meijers wordt bedankt met een kleine attentie. Ook voor Marijn Leopardi is er een attentie, maar hij is niet aanwezig.

g. Bedanken aftredende vrijwilligers

Ineke ten Wolde wordt bedankt. Zij zat in de wervingscommissie. Zij is niet aanwezig maar krijgt een bloemetje.

h. Ledenraadpleging

We hebben een drietal onderwerpen waarover we graag de mening van de leden willen horen, voordat we ze jullie op termijn voor besluitvorming gaan voorleggen.

Verlengen bridgeseizoen

- Binnen het bestuur is een keer de vraag gesteld waarom we eigenlijk spelen tot en met april en niet tot en met mei. Waarschijnlijk hebben we dat met zijn allen ooit ingesteld vanwege de vakanties, maar ons ledenbestand is sindsdien behoorlijk veranderd, dus is dat nog steeds zo?
- Met handopsteking worden de leden geraadpleegd. Er is een meerderheid voor verlenging van het komende bridgeseizoen.

- Ria Peek verbaast zich over de animo voor verlenging van het speelseizoen, want elk jaar in mei als de zomerdrive begint is er weinig opkomst. De voorzitter merkt op dat de oorzaak daarvan ook kan zijn het gebrek aan competitie tijdens de zomerdrive.
- Theo Muller wil weten hoe het gaat als je er door vakantie een paar weken niet bent. Volgens Simon Damsma is dat geregeld in het wedstrijdreglement.
- Dianne Heimeriks doet de suggestie om het seizoen eerst te verlengen met twee weken om te kijken hoe dat bevalt. De voorzitter vindt dit een interessante suggestie.
- Lies van Zuidam is bang dat het speelseizoen in die laatste maand dan als een nachtkaars uit gaat. De voorzitter geeft aan dat de praktijk dat uit moet wijzen, maar het is wel een punt om mee te nemen.
- Vanuit de zaal wordt opgemerkt dat we in september ook geen volle bak hebben.
- Volgens Rob van den Haak moeten we het gewoon een seizoen proberen. De voorzitter geeft aan dat als het tegenvalt we gewoon weer terug kunnen naar de bestaande situatie. Het is een flexibel iets.
- Simon Damsma stelt voor om alleen de donderdagavond door te laten lopen, want de dinsdag is dan altijd al slecht bezet. Dan kun je daar waarschijnlijk maar in één lijn spelen. Ook vanuit kostenoverweging is één avond beter.
- Harry Meijer vraagt naar het verschil in competitievorm tussen de verschillende speelmomenten en de zomerdrive. De voorzitter geeft aan dat er op de dinsdagavond competitie wordt gespeeld en er op de donderdagavond wordt gespeeld met een rankingsysteem. Dat zijn nog overblijfselen uit de tijd voor de fusie van de twee clubs. Tijdens de zomerdrive is er geen competitie/ranking, maar staan alle avonden op zich zelf. Ook paren die geen lid zijn, kunnen deelnemen aan de zomerdrive en kunnen zich inschrijven bij binnenkomst.
- Ben Reijrink vraagt naar de verdere gang van zaken. De voorzitter geeft aan dat hij de uitkomst van deze ledenraadpleging bij de technische commissie zal neerleggen om het uit te werken. Dan kan het op de agenda voor de Algemene Ledenvergadering van november 2024.

Voortzetting zomerdrive

- Het bestuur vraagt zich af of we moeten doorgaan met de zomerdrive aangezien de laatste jaren de animo duidelijk afneemt. Voor de organisatie doen we een beroep op vrijwilligers en moeten we een zaal huren. Afgelopen zomerdrive leverde geen geld op, maar kostte zelfs geld. Aan de andere kant is de zomerdrive wel een vorm van promotie voor onze club. Vandaar deze ledenraadpleging.
- Pieter van der Veen geeft aan dat de grote zaal van Het Centrum niet gezellig was, maar dat we tijdens de Nijverdalse Horeca Bridge Drive twee prachtige locaties hebben gezien, namelijk Kleurrijk en N-Joy. Hij doet het voorstel om daar eens te informeren. Ria Peek voegt hier aan toe dat er niet zo heel veel tafels nodig zijn bij een nieuwe locatie. De voorzitter geeft aan dat bij voortgang van de zomerdrive naar een nieuwe locatie gezocht moet worden.
- Volgens Ria Peek speelde het warme weer ook een rol. Bovendien gaan volgens haar veel gepensioneerden in de maand mei op vakantie. Beginnen rond 15 mei is dan te vroeg. Aan het einde van de zomerdrive ziet ze vaak wel meer animo. Als reactie geeft de voorzitter aan dat de zomerdrive in Wierden wel druk werd bezocht, ook tijdens de warme dagen. Volgens Ria is daar de ambiance wel veel beter en word je bediend aan tafel. Theo Muller voegt daar aan toe dat het in Wierden ook druk werd omdat de zomerdrives in Nijverdalen en Rijssen stopten.
- Volgens Theo Muller moet er meer promotie gemaakt worden voor de zomerdrive.
- Rob van den Haak geeft aan dat de zomerdrive ook thuisbridgers en leden van andere bridgeclubs trekt. Zij kunnen niet geraadpleegd worden over het voortbestaan van de zomerdrive.
- Gerard Peters vraagt of we vast zitten aan de dinsdagavond? De voorzitter geeft aan dat we ook rekening moeten houden met de zomerdrives van omliggende bridgeclubs. Gelet daarop is dinsdagavond eigenlijk de enige mogelijkheid.

- Bij handopsteking blijkt dat de leden verdeeld zijn: tien leden willen de zomerdrive opheffen, negen leden willen dat de zomerdrive doorgaat en de rest van de leden is neutraal.
- De voorzitter geeft aan dat we deze geluiden meenemen naar het bestuur en hierover een voorstel maken.

Speelmoment donderdagavond verplaatsen naar donderdagmiddag

- De voorzitter geeft aan dat de teneur binnen bridgeland is dat er steeds meer op een middag wordt gespeeld. Ook onze bridgeclub heeft geëxperimenteerd met het spelen op een woensdagmiddag. Helaas is dat experiment niet gelukt, waarschijnlijk bij gebrek aan competitie op die middagen.
Ook onze leden worden ouder. Daarom vragen we jullie mening over een mogelijke verplaatsing van de donderdagavond naar -middag. We kiezen bewust voor de donderdag, omdat veel van onze leden ook lid zijn van de Mami en die leden anders op twee middagen na elkaar zouden moeten gaan spelen.
 - Volgens Marlène kan het experiment ook geflopt zijn door te weinig deelnemers of door de vrije inloop.
 - Ben Reijrink snapt de bedoeling, maar geeft aan dat het een ingrijpend besluit kan zijn voor leden die nog werken en werkende mensen die lid willen worden. Die moeten naar de dinsdagavond.
 - Theo Muller geeft aan geen voorstander te zijn omdat hij overdag druk is met vrijwilligerswerk. Hij is bang dat verplaatsing naar een middag geen nieuwe jongere leden zal opleveren. Daarop zegt iemand in de zaal dat je dan misschien wel meer oudere leden trekt.
 - Marry Daane geeft aan dat veel van de instromende cursisten hebben gezegd graag op een middag te willen spelen. Groot risico dat ze vertrekken. Ze is voorstander van een speelmoment op de middag.
 - Lies van Zuidam ziet veel van onze ex-leden spelen bij de Mami, dus er is wel behoefte aan een speelmiddag.
 - Pieter van der Veen vraagt zich af welke verschuiving je krijgt tussen de twee speelmomenten. Is er überhaupt wel ruimte voor twee middagclubs? Wellicht moeten we fuseren.
 - Rob van den Haak geeft aan dat het hem niet uitmaakt om te spelen op een avond of een middag en geeft aan dat waarschijnlijk nog meer mensen dit ook zullen vinden.
 - Tanja Bakker voorspelt dat leden gaan switchen van speelmoment en vraagt of dat wordt ondersteund? De voorzitter geeft aan dat dat uiteraard zal worden ondersteund.
 - Via handopsteking probeert de voorzitter duidelijk te krijgen hoe de leden denken. Daartoe worden verschillende vragen gesteld.
 - Wie van de donderdagavond spelers wil wel op de donderdagmiddag spelen en wie niet? Zijn er leden die dan gaan stoppen met het bridgen?
 - Zijn er dinsdagavond spelers die willen overstappen naar de donderdagmiddag?
 - Hoeveel van de donderdagavond spelers zullen gaan switchen naar de dinsdagavond?
 - Wie van de leden zal stoppen als er geen middagmoment komt?
- De ledenraadpleging verloopt rommelig. Daarom oppert Pieter van der Veen het idee om de leden via een enquête te bevragen.
De voorzitter bedankt de leden voor hun inbreng. Voor nu laten we dit punt rusten. We gaan dit bespreken binnen het bestuur. Misschien gaan we over dit onderwerp een enquête maken. Uiteraard gaan we ook advies vragen aan de technische commissie, want er moeten natuurlijk ook wedstrijdleiders beschikbaar zijn voor het spelen op een middag.

i. Datum volgende ALV

De ALV wordt het afwisselend het ene jaar op een dinsdag en het andere jaar op een donderdag gehouden. Het bestuur stelt voor om de volgende ALV te houden op dinsdag 12 november 2024.

j. Diverse verslagen

a. De leden nemen kennis van het jaarverslag van het bestuur.

De secretaris geeft nog een korte toelichting op het ledenaantal, want in het verslag staat nog dat we 113 leden hebben. Inmiddels is dat 112 geworden en twee leden hebben aangegeven per 1 januari te stoppen. Dan zitten we op 110.

b. De leden nemen kennis van het verslag van Lief en Leed.

c. De leden nemen kennis van het verslag van de wervingscommissie.

d. De leden nemen kennis van het mondeling verslag van Simon Damsma over de technische commissie.

- De huidige samenstelling van de technische commissie is niet correct, want volgens het huishoudelijk reglement moet er ook nog een lid zijn die geen wedstrijdleider is. Hij vraagt het bestuur om iemand daartoe te benoemen.
- De belangrijkste taak van de wedstrijdleiding is het zorgen voor een goed verloop van de speelavonden. We zijn blij dat leden ons helpen met het klaarzetten en opruimen en met de ondersteuning van Tineke van der Haar voor de donderdagavond.
- Het afgelopen seizoen hebben we voor het eerst gespeeld met geduplicateerde spellen. Dat gaf eerst wat wrevel, maar iedereen is er nu aan gewend en het leidt niet meer tot veel opmerkingen. Ook hier een bedankje voor de leden die ons helpen met het dupliceren.
- Op de donderdagavond zijn cursisten ingestroomd als nieuw lid. Het blijkt niet meer te lukken om ze een aparte lijn aan te bieden. We doen elke week ons best om die beginners goed te faciliteren, maar soms kunnen die keuzes "lastig" zijn voor de overige leden.
- Momenteel werken we de nieuwe wedstrijdleiders Tanja Bakker en Karin Harting in.
- Zomerdrive eindigde abrupt per 1 juli door het opzeggen van de huur door Het Centrum.
- Een belangrijke taak is altijd het opstellen van het jaarprogramma. De verdeling van de wedstrijdleiders over de zittingen is gebeurd in een goede sfeer.
- We hebben vorig jaar regelmatig onder de aandacht gebracht dat jullie vaker gebruik mogen maken van arbitrage. Maar het blijkt dat de leden dat nog steeds nauwelijks doen.
- In het afgelopen seizoen gaven we voor aanvang van de speelavond periodiek informatie over de arbitrage, bridgeregels en -etiquette. Daar gaan we mee door.

5. Verzoek aan de leden om in te stemmen met:

a. De conceptnotulen van de ALV van 15 november 2022

- Ben Reijrink geeft aan dat in de conceptnotulen bij agendapunt 5b niet hij maar Huib Daane woordvoerder was namens de kascommissie. De secretaris zal de notulen aanpassen.
- De notulen worden gewijzigd vastgesteld.

b. Het financiële jaaroverzicht (resultatenrekening en balans) met toelichting

De penningmeester geeft een toelichting op de financiële stukken.

- Het negatieve resultaat is iets teruggelopen, van € 4.000,-- naar € 2.808,--, maar we moeten dat resultaat wel wegwerken, want het eigen vermogen wordt zo elk jaar minder.
- De inkomsten uit de contributie en de afdracht aan de NBB zijn gedaald, dat komt door het lagere ledenaantal. Via de afdracht aan de NBB wordt het bridgeblad

gefinancierd, het rekenprogramma, de website en allerlei andere ondersteuning van de club.

- De bridgecursus was eerst verliesgevend, maar is nu kostendekkend en dat proberen we zo te houden.
- Verder hebben we weinig materiaal gekocht.
- De kosten voor de drives heeft betrekking op onze interne drives met Kerst en Pasen en de vrijwilligersdrive.
- De Nijverdalse Horeca Drive draait quitte. Wellicht levert het volgend jaar zelfs iets geld op, maar dat hangt van de sponsors af.
- Op de balans zien we dat het eigen vermogen is gedaald naar € 11.414,--. Als club moet je ongeveer een jaarmzet in kas hebben om eventuele calamiteiten te kunnen opvangen. Onze jaarmzet ligt rond de € 9.000,--. Dus ons eigen vermogen moet niet veel minder worden.
- Simon Damsma stelt dat de reservering voor spelmateriaal te groot is en best voor een deel kan worden overgeboekt naar de algemene reserve. Ook waren voorheen laptops veel duurder. De penningmeester geeft aan dat we volgend jaar hierover een voorstel doen tijdens de ALV.
- De leden stemmen in met de financiële stukken.

c. Verslag van de kascommissie

- Ben Reijrink geeft aan dat de kascommissie de financiële administratie steekproefsgewijs heeft getoetst en dat ze geen onregelmatigheden hebben aangetroffen. De kascommissie adviseert de leden om decharge te verlenen aan het bestuur.
- De leden verlenen decharge aan het bestuur.

d. De hoogte van de contributies voor het seizoen 2023-2024 met toelichting

De penningmeester geeft een toelichting op het contributievoorstel.

- We komen jaarlijks geld te kort. In een paar jaar tijd is onze vermogenspositie flink gedaald. Daarom moet de contributie omhoog.
- De daling van het eigen vermogen komt doordat we al jaren de contributie niet hebben verhoogd, het ledenaantal is gedaald, door de aanschaf van de dupliceremachine en doordat we tijdens de coronaperiode geen contributie hebben geïnd, maar wel de afdracht aan de NBB moesten betalen.
- Om de verhoging niet al te groot te maken vullen we het komend jaar 1/3 van het verlies aan uit de bestaande reserve en 2/3 via contributie verhoging.
- We zouden nog kunnen bezuinigen op de drives of snacks om de verhoging te dempen. Simon Damsma stelt voor om te bezuinigen op de snacks. Na een stemming met handopsteking besluiten de leden om hierop niet te bezuinigen.
- Het contributievoorstel is een verhoging per avond € 13,--. Daarmee komt het bedrag uit op € 80,-- voor één avond en € 130,-- voor twee avonden. De contributie voor twee avonden is niet het dubbele van één avond omdat er per lid maar één keer een afdracht aan de NBB is.
- De leden stemmen in met het contributievoorstel voor seizoen 2023-2024.

e. Begroting met toelichting

De penningmeester geeft een toelichting op de begroting 2023-2024. Waarna de leden instemmen met de begroting voor seizoen 2023-2024.

f. Voorstel nieuwe samenstelling kascommissie 2023-2024 en benoeming leden kascommissie

- Ben Reijrink neemt afscheid van de kascommissie. Hij wordt bedankt door het bestuur. Het bestuur stelt voor dat Theo Muller en Willem Manenschijn lid blijven van de kascommissie en dat Kees Ouwerkerk reserve lid wordt.
- De leden stemmen in met de samenstelling van de kascommissie 2023-2024.

g. (Her)benoeming bestuursleden

- Volgens het rooster zouden dit jaar Paul Verhoeven als voorzitter en Aly van Eijk als bestuurslid voor lief en leed moeten aftreden. Zij stellen zich beide opnieuw benoembaar voor een periode van vier jaar.
- De leden stemmen in met de herbenoeming.

6. Rondvraag en overige punten die zijn besproken

- a. Marcia van Aarsen wil graag weten hoeveel mensen er op de dinsdag- en donderdagavond spelen. De secretaris zet dit in de notulen (Redactie: op 16 november 2023 staan er 58 leden geregistreerd voor de dinsdagavond en 86 voor de donderdagavond.)
- b. Tiny van Aarsen vraagt naar de datum van de kerstdrive. Dat is op donderdagavond 21 december.
- c. Theo Muller vraagt of iemand voor hem foto's wil maken bij evenementen voor promotie/website/pers en wil graag toestemming van de leden om deze vragen te beantwoorden. Inge Thung wil dat wel doen en niemand heeft bezwaar tegen het gebruik van foto's. Karin geeft aan dat er binnen de privacyregels een uitzondering is voor foto's in een krant.
- d. Gerard Peters vraagt aandacht voor de geluidsoverlast tijdens de speelavond. Hij wil graag geluidswerende maatregelen. De voorzitter herkent het probleem. We veroorzaken het zelf, maar mensen hebben er last van en dreigen daarom af te haken. Vanuit de zaal komt de suggestie om vilt aan de onderkant van de tafels te plakken. De voorzitter geeft aan dat het bestuur gaat kijken naar eventuele technische mogelijkheden.
- e. Vanuit de zaal wordt gevraagd of de kachel iets hoger kan? Lisette Meijers zegt dat de kachel op een speelavond om 16.30 uur aan gaat via een app. De temperatuur staat ingesteld op 21 graden. Als dat onvoldoende is, dan passen we het aan. Lisette gaat het in de gaten houden.
- f. Ria Peek vraagt of het klopt dat het rekenprogramma van de NBB ook wordt gebruikt door clubs die geen lid zijn. De voorzitter geeft aan dat het klopt. Dat heeft hij van de NBB gehoord. Het is een landelijk beeld.

7. Sluiting

De voorzitter bedankt de leden voor deze constructieve bijeenkomst en sluit de vergadering.

Voor akkoord:
12-11-2024

Voor akkoord:
12-11-2024

Paul Verhoeven,
voorzitter.

Karin Harting,
secretaris.